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Jaarrekening 2020 

Informatieve vragen 
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 

van de fractie te vermelden. De rijen met xx open laten. 

 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 22 

Fractie: CDA 

Vraag: Het achterblijven van investeringen leidt tot een voordeel op de kapitaalslasten. Wat is 

de oorzaak van het achterblijven van de investeringen. Is er vertraging op 

uitvoeringstrajecten en zo ja welke? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 25 

Fractie: CDA 

Vraag: Door de coronamaatregelen realiseren we deels een positief resultaat op de kosten 

parkeren. (Exclusief inning Duitse naheffingen)  

Dit lijkt strijdig met elkaar. We hebben veel minder parkeeropbrengsten maar blijkbaar 

zijn de daartegen over staande kosten nog veel lager. Dit zou kunnen leiden tot de 

veronderstelling dat de kosten voor parkeren normaal gesproken hoger zijn dan de 

opbrengsten. (maar de parkeerbelasting is ook zwaar negatief) Graag een toelichting.  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 51 

Fractie: CDA 

Vraag: Medio 2021 sluit u het sportpark Touwruwe definitief. Is dit sportpark niet geschikt voor 

de nieuw te vormen jeugdsport-academie MVV? Heeft u MVV Maastricht hierop 

gewezen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 52 

Fractie: CDA 

Vraag: Door de gedwongen sluitingen van zwembad en sportparken heeft u hogere lasten 

gehad omdat u onderhouden naar voren heeft gehaald. Hiermee hoeft u op een later 

moment geen extra sluitingen af te konden voor dit onderhoud. Dat zou dus betekenen 

dat wij dit als positief in de begroting 2022 terug zouden moeten zien. Klopt dit? Graag 

een toelichting. 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 91 

Fractie: CDA 

Vraag: De stimuleringsregeling afkoppeling verhard oppervlak is geëvalueerd en richt zich nu 

op aanvragen groter dan 200m2. De regeling is vooral ook door het Waterschap in het 

leven geroepen om het bewustwordingsproces bij de burgers te vergroten en te 

stimuleren. Wordt in de regeling ook ruimte geboden aan kleinere oppervlaktes die wel 
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haalbaar zijn? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 108 

Fractie: CDA 

Vraag: U geeft aan bij VTH dat de prestatie conform was. Vanuit praktijkvoorbeelden blijkt dat 

het meldsysteem niet naar wens werkt. Dit heeft het CDA ook aangegeven in haar brief 

aan college over o.a. de Heerderweg. Hoe gaat u deze tegenstrijdigheden wegnemen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: Algemeen 

Fractie: CDA 

Vraag: In de mooi opgeknapte dierenweide in het Stadspark grazen Axis- en Damherten. Hier 

zou ook een ‘kudde moeflons’ bijkomen. Dit heeft nog niet plaatsgevonden. In juli 2019 

werd door het stadsbestuur aangegeven ‘De grasmat moet eerst nog aangroeien 

voordat de dieren kunnen terugkeren. De kudde moeflons graast momenteel op 

landgoed Vaeshartelt.’. 

1. Zijn de plannen gewijzigd met betrekking tot de bezetting dierenweide Stadspark? 

2. Is de kudde moeflons aangeschaft door de gemeente? Voor welk bedrag? 

3. En heeft de gemeente voor de jaren 2019, 2020, 2021 onderhoudskosten betaald 

voor de kudde aan de beherende stichting? 

Antwoord: xx 

  
 


